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§ 80 Interpellation (L) - Varför tar det så lång tid att 
tillgängliggöra skyddade boenden?, anmälan 

Dnr KS 2024-298 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Interpellationen får ställas. 

Ärende 
Susanna Kellgren Lundberg (L) ställer i en interpellation daterad 2024-02-23 
följande frågor: 

- Varför tar det så lång tid att genomföra renoveringar av skyddade boenden, 
och vilka faktorer bidrar till den utdragna processen? 

- Vilka åtgärder vidtas för att påskynda tillgängliggörandet av skyddade 
boenden under renoveringsprocessen? 

- Hur påverkar den förlängda tidsåtgången de boende och deras möjligheter att 
erhålla nödvändig trygghet och vård? 

- Vilka resurser och åtgärder planeras för att säkerställa att skyddade boenden 
blir tillgängliga igen inom rimlig tidsram efter avslutad renovering? 

Beslutsunderlag 
Interpellationen 
 
__________ 

Beslutet skickas till: 
Kommunkansliet 
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